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Župan se je svetnikom zahvalil za 

kooperativnost in jih seznanil, da z 

občinsko upravo pripravlja predlog 

dvoletnega proračuna za leti 2023 in 

2024. 

 

Andrej Poglajen je ponovno izpostavil problematiko 

odkupa najemniških občinskih stanovanj. 

Na svetnika se je obrnil občan s 

Triglavske ulice, ki živi v najemniškem 

občinskem stanovanju in bi želel odkupiti 

stanovanje. Zanima ga kako se bo 

postopalo in reševalo glede omenjene 

problematike, da bo v dobrobit občanov 

in Občine. 

Odgovor pripravila Karmen Makuc (priloga VIP). 

 

Dorica Gnjezda je spomnila na nedokončana dela (oviro) 

na Triglavski ulici. 

Župan je povedal, da so pred dobrim mesecem uredili dokumentacijo z lastnikom zemljišča, 

kjer bo potekal vodovod. Čaka se na prostega izvajalca del, naročilnica s strani Občine Idrija 

je bila izdana. 

 

Metod Habe je ponovno postavil vprašanje glede 

oskrbe občanov s pitno vodo v Godoviču, 

vodovod ima mnogo omejitev. Seznanil 

je vse, da je dobil odgovor direktorice 

Komunale d.o.o. Idrija. Še vedno se 

sprašuje, kaj je potrebno postoriti za 

odpravo nastalih anomalij. 

Župan je podal odgovor, svetnike je seznanil z vsemi podrobnostmi obnavljanja vodovoda v 

Godoviču in tudi glede pridobivanja gradbenega dovoljenja za izgradnjo prve faze vodovoda 

Idrija - Jelični Vrh – Lešetnica. 

 

Gregor Rupnik je podal pobudo, da bi Občina Idrija 

organizirala usposabljanje za novo 

izvoljene predsednike krajevnih 

skupnosti, da se bodo lahko enakovredno 

Župan se je strinjal s pobudo in napovedal, da se bo takšno usposabljanje v novem letu tudi 

izvedlo. 



vključili v delovanje Občine Idrija in s 

tem izboljšali samo delovanje krajevnih 

skupnosti. 

Cirila Hladnik se je navezala na zadnjo pobudo v 

preteklem mandatu, problematiko 

kanalizacije na Triglavski ulici, kdaj se jo 

bo urgentno popravilo ter pokanje 

pokrovov na novi cesti. Gregorja Prezlja 

je vprašala zakaj ni dobila dovoljenja za 

sodelovanje preko zooma na prejšnji seji 

Občinskega sveta. 

Gregor se ji je opravičil, ker je bilo njeno sporočilo spregledano. 

Tatjana Majnik je predlagala, da bi se napovedovale seje 

Občinskega sveta v naprej. 

Župan ji je potrdil, da bi se v prihodnje napovedovalo za dve seji v naprej. 

 

Nada Golija Vastič je opozorila, da Skupnost občin Slovenije 

organizira na začetku vsakega mandata 

izobraževanje za občinske svetnike in 

priporočila k čim večji udeležbi, ko bodo 

svetniki prejeli vabilo. 

 

Simon Permozer je izpostavil vprašanje glede na novo 

postavljenega prometnega znaka na 

kolesarski povezavi do Mokraške vasi. 

Stanovalce in uporabnike kolesarske poti 

zanima kaj pomeni znak, da je v času 

zimskih razmer zaprta. Zanimalo ga je 

tudi glede plazu na isti lokaciji, ki se je 

naredil ob obilnem deževju.  

Župan se je zahvalil za vprašanje in obljubil poizvedbo pristojnim.  

Lovrenc Habe je izpostavil problematiko ekoloških 

otokov. Vprašal je, kakšno strategijo ima 

Župan je povedal, da ima Komunala d.o.o. Idrija nalogo vzpostavitve ekoloških otokov po 

krajevnih skupnostih, želja v treh KS je, da je ekoloških otokov manj, temveč, da so večji. 

 



Občina Idrija glede ekoloških otokov po 

občini. 

Davorin Lampe je najprej pripomnil, da ga je zmotilo pri 

vseh dosedanjih VIP odgovorih, da ni 

nikjer dorečenega terminskega plana, 

datumov, do kdaj bodo določene zadeve 

realizirane. Nadalje je opozoril, da imajo 

krajevne skupnosti zelo različne 

prostorske možnosti za svoje delovanje in 

ugotovil, da KS Mesto Idrija nima 

določenega prostora za svoje delovanje. 

Izpostavil je, da krajevna skupnost 

potrebuje svoje prostore z nekaj opreme 

za delovanje, za seje sveta, za srečanje s 

krajani, za realizacijo prireditev, 

skladiščenje materiala,… Predlaga, da se 

pripravi poročilo v sliki in besedi s koliko 

prostori posamična krajevna skupnost 

razpolaga, v kakšnem stanju so prostori 

(so ogrevani, na kakšen način se jih 

ogreva so, dostojno opremljeni, kolikšne 

so površine, leto izgradnje oz. obnove). 

Kjer se zazna problem, predlaga, da se 

pripiše opis rešitve in rok izvedbe. 

Odgovor pripravila Karmen Makuc (priloga VIP). 

 

Natalija Kovač 

Jereb 

je podala pobudo glede ustanovitve 

posvetovalnega organa župana  - 

Strateški svet za gospodarstvo, ker se v 

zadnjem času pojavljajo težave v 

idrijskem gospodarstvu. Med drugim je 

izpostavila oktober 2021, ko je bila zaprta 

 Župan je odgovoril, da so sredstva v predlogu proračuna predvidena. 

 



davčna pisarna v Idriji in sta se dve 

gospodarski družbi iz Idrije in Cerkna 

morali sami organizirati in podati pobudo 

na FURS za ponovno delovanje pisarne. 

Izpostavila je še vprašanje glede visečih 

mostov (viseči most pri »ta debeli skali«, 

ki je zaprt in viseči most pri Divjemu 

jezeru), ki so zaščitni znak pokrajine. Pri 

pripravi proračuna apelira, da se 

predvidijo sredstva za sanacijo ter določi 

upravljalca, ki bo skrbel za omenjeno 

dediščino. 

Robert Šinkovec je prosil za pripravo razvojne slike, 

glavne aktivnosti, s katerimi se bo 

občinska uprava ukvarjala, predlagal je 

osvežitev projektov (kateri so v 

pripravah, v teku, potencialni projekti, ki 

še niso predvideni v proračunu). Kako bo 

potekala usmeritev JP Komunala d.o.o. 

Idrija, ki je eden večjih porabnikov 

proračunskih sredstev ter o razvoju 

podeželja, katere investicije bodo 

uresničljive v novem mandatnem 

obdobju na tem področju. Izpostavil je še 

cesto Oblakov vrh – Spodnja Idrija, kjer 

so se dela pri Hidrii prenehala. Prosi za 

seznanitev, kdaj se bodo dela nadaljevala 

in kako kaže z obnovo ostalih treh 

odsekov na tej relaciji. Nazadnje je 

svetnik posredoval še pobudo nekaterih 

občanov, ki se vozijo dnevno v Idrijo, ki 

se tiče sanacije ceste v Zali. Slišal je dosti 

 



pripomb, da je cesta s semaforjem delno 

zaprta, dela pa se dostikrat ne izvajajo. 

Zanima ga, kakšen je plan aktivnosti na 

tem odseku. 

Bojan Režun je izpostavil vprašanje vezano na objavo 

novice na spletni strani Občine Idrija z 

naslovom Akcija poostrenega nadzora 

nad kratkotrajnim parkiranjem in 

nedovoljenim parkiranjem na vozišču, ki 

je bila objavljena 23. 11. 2022. V novici 

je omenjenih pet območij za kratkotrajno 

parkiranje. Zanimalo ga je, kdo je določil 

ta parkirna mesta in kdaj je Občinski svet 

z odlokom na podlagi zakona o 

kratkotrajnem parkiranju in zakona o 

prometni signalizaciji določil ta območja, 

kje in kako. Po njegovem mnenju ni 

pravne podlage in pričakuje, da se bo 

kaznovanje, ki ni na mestu ukinilo ter 

pisni odgovor na zastavljeno vprašanje. 

Pojasnila s strani vodje inšpektorata je 

dobil, da se mora vprašanje razrešiti 

znotraj občinskega sveta. 

Župan se je zahvalil za vprašanje in mu obljubil reševanje omenjenega problema. Gregor 

Prezelj je še pojasnil, da bo v prihodnjih mesecih na dnevnem redu kar nekaj točk v zvezi z 

omenjeno problematika, najprej se bo sprejemalo nov občinski program varnosti, ki je 

podlaga za ukrepanje redarjev, naslednji bo v obravnavi odlok o cestnem prometu, ki bo 

urejal parkiranje, odvoz vozil, dovolilnice,… 

 

Franci Medic je obnovil pobudo iz prejšnjega mandata 

in je vezana na stanje območja pod Sveto 

Trojico, to je 50 m nad sedežem Občine 

in je katastrofalno. Tam je še vedno 

napihljiv čoln, zabojnik prepoln 

odpadkov, zbirališče kosovnih 

odpadkov,… Meni, da bi bila njegova 

pobuda zelo enostavno rešljiva, brez 

večjih proračunskih izdatkov. Zanima ga, 

 



zakaj območje po 6 mesecih še vedno ni 

sanirano. 

Andrej Poglajen se je navezal na pobude Natalije Kovač 

Jereb in se pridružuje mnenju, dodal je 

še, da je omejitev kvadrature za izgradnjo 

poslovnih objektov za male podjetnike na 

podeželju omejeno na 200 m2, kar se mu 

zdi neprimerno in je ena večjih 

problematik, s katero se srečujejo 

podjetja na podeželju. Predlaga 

spremembo odloka, ki to določa in to čim 

hitreje, da se s tem spodbuja dejavnost na 

podeželju in rešuje številna problematika. 

 

Služba UPIVO je pripravila razlago in odgovor za 3. redno sejo. 
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župan Tomaž 

Vencelj  

 

je pojasnil, da je bilo v gradivu 

posredovano poročilo o izidu volitev v 

svete KS, uradno prečiščeno besedilo 

Statuta Občine Idrija, Poslovnik 

Občinskega sveta Občine Idrija ter tabela 

o nezdružljivosti funkcij. 

Nadalje je pojasnil, da so prejeli obrazce za podatke občinskih svetnikov, izjavo o statusu 

prejemnika dohodkov ter obrazec soglasja za objavo fotografije in telefonske številke na 

spletni strani. Prosil je, da naj se izpolnjeni obrazci čimprej oddajo.  

 

Tadej Rupnik Vse svetniki in krajevne skupnosti bodo 

prejeli e-mail naslove z domeno idrija.si. 

Tadej Rupnik je pojasnil, kako bo prevzem mailov in dostop do mailov tehnično izveden. 
 

Miranda Groff 

Ferjančič 
je podala pobudo, da bi se seje 

Občinskega sveta začenjale kasneje kot 

ob 17 uri. 

Prezelj je pojasnil, da veljavni Poslovnik Občinskega sveta ne dovoljuje sklica seje za kasneje 

kot ob 17 uri. 

 
Nada Golija Vastič je podala vprašanje, če pravila o 

nezdružljivosti funkcij veljajo tudi za 

zunanje člane delovnih teles. 

Pojasnjeno ji je bilo, da veljajo za funkcionarje. 



Andrej Poglajen je podal pobudo, da naj bodo na 

naslednjih volitvah na glasovnicah 

naveden celoten seznam kandidatov, 

zaradi lažje oddaje preferenčnega glasu. 

Tilen Majnik je pojasnil, da so glasovnice sestavljene v skladu z Zakonom o lokalnih volitvah. 

 

Franci Medic in 

Marija Bizjak Pavšič 
sta podala pobudo, da se spremeni oblika 

in vsebina zapisnika seje občinskega 

sveta. 

 

 


